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Det er kun menn 
i det nye styret til 
Idd og Enningdalen 
Historielag.

AV THORKIL H. LINDSKOG
thorkil.lindskog@ha-halden.no
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Jens Bakke fortsetter som leder.

Noen nye representanter
– På årsmøtet 17. februar ble det 
valgt inn noen nye represen-
tanter til styret, heter det i en 
bemerkning. 

I tillegg til Bakke består sty-
ret av John Solberg (nestle-
der og kasserer), Jarle Heed 

(sekretær), Ulf Vidar Larsen 
(styremedlem), John Ljøner 
Andersen (styremedlem og 
studieleder) og Steinar Løberg 
(styremedlem og leder av hus-
komiteen). 

50 millioner årlig i Halden
At historielaget er opptatt av er 
at medlemmer og andre hjel-
per til økonomisk, ved å be-
nytte grasrotandelen når man 
spiller Lotto og andre spill fra 
Norsk Tipping. De sistnevnte 
gir fem prosent av beløp som 
spilles, til lokale lag og foren-
inger. Det spilles i Halden årlig 
for 50 millioner kroner. His-
torielaget påpeker at 2,5 mil-
lioner kroner kan tilfalle lokal-
samfunnet.  

Menn i styret 

Idd og Enningdalen Historielag har årlig arrangert vandringer. Bildet er fra Monolitt-vandringen i mai 
2006. I likhet med vårvandringen nå i april, var vandringen i samarbeid med TFL. 

Det er fritt fram for å ta 
med postkort, frimer-
ker, kobbermynter el-
ler noe helt annet, når 
det torsdag inviteres til 
samlerkveld på Gamle 
Prestebakke.
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– Vi har hatt tilsvarende arran-
gement, og med stort hell, sier 
Jens Bakke, leder av Idd og En-
ningdalen Historielag. 

Fokus på postkort
Det er historielaget som eier 
Gamle Prestebakke. Hoved-
bygningen er fra slutten av 
1700-tallet. – Samlemani har vi 
som overskrift på kvelden, med 
Steinar Løberg som samlesjef, 
sier Bakke om styremedlem-
met og leder av huskomiteen. 

Han sier videre: – Det er vel-
dig mange som samler. På vår 
samlerkveld kan folk komme 
sammen, utveksle erfaringer 
og/eller titte på det andre har 
med seg. Vi setter et visst fokus 
på postkort og frimerker, men 
man er like hjertelig velkom-
men om man har en annen 
type samling. 

– Hva med ikke-samlere? 
– Selvsagt kan ikke-samlere 

ta seg en tur. Man kan jo kjøpe 
pølser, kaff e og kaker, når man 

er i et slikt samlende miljø. 

Fotoregistrering 
Med sine 590 medlemmer er 
historielaget det største i Øst-
fold. I tillegg til grupper som 
avfotograferer skoleplansjer, 
driver med forfedre-arbeid, 
vedlikeholder gamle hus, ar-
rangerer stevner og gir ut årbø-
ker, så driver man bibliotek. 

– Som ellers på torsdager 
er biblioteket også åpent, sier 
Bakke. Han regner med at et 

program for lagets aktiviteter 
for første halvår foreligger i 
løpet av uken. Første post på 
programmet for våren blir en 
vandring på Kongeveien på 
Idd søndag 10. april.

– Ellers er vi i ferd med å 
starte fotoregistrering av ikke 
minst gamle fotografi er, sier 
Bakke om det aktive laget. 

– Har du samlemani? 
– Ikke akkurat. Det eneste 

jeg har samlet på er frimerker. 
Men  det var for lenge siden!     

Samlemani på Prestebakke
 Enkelte samler til og med på uniformer! Jens Bakke (th) ses på Gamle Prestebakke høsten 2005, sammen med korps-, bataljon- og regimentsmenn fra Magnor. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                               Arkivfoto: Anders Johansson

�� Lokale kulTURvandringer har Jens Bakke organisert på sommerstid 
i Halden fire år på rad. Prosjektet har fått 25.000 kroner i kommunal støtte 
for inneværende år. Halden Turist ved turistsjef Liv Lindskog, tar seg av det 
økonomiske og annonsering, mens Bakke seg av det praktiske. Det vil si at 
konseptet går ut på syv forskjellige lag og foreninger tar seg av én vandring 
hver. Det blir snart et møte hvor temaet er kulTURvandring 2011. 


